
Delovni rezultati namesto parol
Karel Lipič je eden izmed najresnejših kandidatov za sekretarja
predsedstva OK ZKS, Ljubljana Center. V teh težkih gospodar-
skih družbenopolitičnih razmerah, da ne rečem dramatičnih,
mora človek imeti precej volje in poguma, da kandidira za tako
odgovorno nalogo. Kakšne so po vašem mnenju možnosti za
spreminjanje obstoječega stanja in razmer v našem okolju,
v Ljubljani in sploh v vsej družbi!

Res, razmere so precej dra-
matične, s tem pa ni rečeno,
da zveza komunistov nima
dovolj energije in moči, da se
stvari postopoma uredrjo, se-
veda ob zavestnem sodelova-
nju vseh in vsakega. Učinko-
vitost je torej odvisna od re-
zultatov dela, ne pa od parol
in resolucij. Zato bomo po-
svetili pozornost predvsem
razvojnim vprašanjem, preno-
vi ZK, prehodu na tržno go-

spodarstvo, zagotavljanju
večje učinkovitosti gospodar-
jenja, doseganju večjega do-
hodka in akumulacije pa tudi
osebnega dohodka. Za sekre-
tarja OO ZK bomo organizira-
li dva posveta v Poljčah ter
pričeli s pripravami na letne
konference ter na kongres
ZKS in ZKJ. Pred tem bomo
obravnavali gradivo o prenovi
zveze komunistov. Razprave
o tem gradivu bodo trajale vse
do konca junija.

Za sejo občinskega komite-
ja ZKS Ljubljana Center je
vaša komisija pripravila do-

' kaj obširen predlog o nalogah
komunistov v družbeno eko-
nomskih odnosih in razvoju
občine Ljubljana Center. Zna-
no je, da se občina Ljubljana
Center razlikuje od izrazito in-
dustrijsko razvitih občin, saj
v Ljubljani prevladujejo trgo-
vina, bančništvo in družbene
dejavnosti. Katerim nalogam
boste posvetili glavno pozor-
nost?

Dolgoletna voluntaristična
gospodarska politika, še po-
sebno pa administrativni
ukrepi v zadnjih letih so po-
stopoma zaostrovali težave
v gospodarstvu in izmaličili
podobo in vsebino našega so-
cializma. Zato smo postavili
v ospredje vprašanja razvojne
prenove gospodarstva in pre-
obrazbe družbe, ki bo uveljav-
ljala ekonomsko svobodo de-
lovnega človeka ter sprošča-
nja znanja in ustvaijalnosti.
Brez sproščanja pobud in
ustvarjalnosti ljudi ne bomo
prišli nikamor. Skratka, ko-
munisti v OO ZK so dolžni
ustvariti klimo za izvedbo re-
forme.

Pomembne so tudi naloge
komunistov pri razvoju go-
stinstva in turizma v Ljublja-
ni, pa tudi bančništvu, saj
imajo skoraj vse banke svoj
sedež v Ljubljani. Pripravlja-

mo širši posvet o razvoju
bančništva, vse luči novega
zakona o bankah in nove or-
ganiziranosti bank.

Večji poudarek je treba dati
rasti proizvodnje in pospešiti
aktivnost za domače in tuje
naložbe za gradnjo pomemb-
nih objektov (hotel, igralnica,
nova šola za gostinstvo, itd.).
Naloge obsegajo še druga po-
glavja, od katerih omenjamo
le zahteve po odpiranju novih
procesov kadrovske obnove,
socialne politike oziroma so-
cialne in materialne varnosti
delavcev in upokojencev.

Govor je tudi o izobraževa-
nju, gradnji stanovanj, zdrav-
stveni problematiki, itd. Na-
log je veliko, reševali pa jih
bomo sistematično, saj naši
programi ne ihorejo biti le
programi želja, temveč le tisti,
ki jih bo možno uresničiti še
letos. Lojze Cepuš

Karel Lipič, rojen 1. 7.
1954., diplomiral je na Bi-
otehnični fakulteti VTOZD
Lesarstvo, kjer ob delu na-
daljuje študij tretje stopnje.
Z družbenopolitičnim de-
lom je pričal že v tnladinski
organizaciji v Postojni. Ob
preselitvi v Ljubljano je
opravljal vrsto odgovornih
funkcij. Član ZK je od leta
1972. Aprila 1988 je bil izvo-
ljen na funkcijo izvršnega
sekretarja predsedstva OK
ZKS Ljubljana Center za
področjc družbeno-ekonom-
skih odnosov, pred tem pa
je bil zaposlen na RS ZSS,
kot sekretar republiškega
odbora sindikata delavcev
v gospodarstvu in lesni in-
dustriji.


